
 
 
 
 
Vragen voor het Forum Samenleving. 

 

Raadsvoorstel rapport Rekenkamer 

1. De reactie van het college op de drie aanbevelingen in de brief van 6 februari 2024 is 
erg summier. Kan er nog een verdere toelichting worden gegeven over de uitwerking 
van de aanbevelingen? 

Hartelijke groet, 

Helma van Schie 

Raadslid CDA 


